THE OCEAN **IS CLEANSING YOUR SKIN**

The Pure Ocean series purifies your skin from the dirt it is exposed to throughout the day and opens the cloqued pores, it provides moisture to your skin after cleansing. It does not cause redness and irritation. Pure Ocean Cleansing Series provides a wonderful cleansing thanks to the Biotechnological Actives that it contains, it helps in providing radiance to your skin and restoring it without drying the skin. All you have to do is enjoy this clean and fresh skin.

مجموعة بيو أوشن لتنظيف البشرة تنقى بشرتك من الأوساخ التي تتعرض لها طوال البوم وتفتح المسام المسدودة كما توفر الترطيب لبشرتك بعد التنظيف و لا تتسبب باحمرار و تهيج البشرة. توفر مجموعة بيو أوشن لتنظيف البشرة تنظيفًا رائعًا للبشرة بفضل العناصر النشطة و المستخرجة عن طريق التكنولوجية الحيوية، و تستعيد إشراق البشرة دون تجفيفها لتستمتعي ببشرة نظيفة و



PURFOCEAN

BIOTECHNOLOGICAL ACTIVE NATURAL INGREDIENTS



Solidago Virgaurea Extract

Is a bio-technological active obtained from the virgin parts of the virgaurea flower. It increases shine and softness with moisturizing effect on the

خلاصة السوليداجو فيرجوريا

هي مادة فعالة نشطة يتم الحصول عليها من الأجزاء البكرمن زهرة الفيرجوريا تزيد من نضارة و نعومة البشرة و تساعد في



Epilobium Angustifolium Flower/Leaf/Stem Extract

Is a plant extract that helps in healing wounds and relieves irritation on the skin surface.

خلاصة زهرة الابيلوبيوم أنجوستيفوليوم عبـارة عـن خلاصـة نباتيـة تسـاعد فـي عمليـة إصــلاح البـشرة المتضررة كما تساعد في تخفيف تهيج سطح البشرة



توازن الرقم الهيدر وجيني للبشرة لتكون

Aloe Barbadensis **Leaf Juice**

It contains proteins, carbohydrates (including mucopolysaccharides) and vitamins (B1, B2, B3, B6, C, folic acid), which heal and renew the skin cells. Thanks to its high water and rich mineral content, it softens, cools and moisturizes the skin.

عصارة أوراق نبات الألوة باربادنسيس (عصارة الصبار) تحتوى على البروتينات والكربو هيدرات والفيتامينات (B3 ،B6 ،C) BI·B2 مصض القوليك)، التي تعمل على تهدئة البشرة وتجديدها، كما أن نسبة المياه العالية التي تحتوي عليها تساعد في تنعيم البشرة و ترطيبها



Lactic Acid, **Agua & Arginine Complex**

Moisturizing active ingredient that enhances the skin's radiance. It reduces irritation and helps dead cells to fall off. It is also effective in reducing wrinkles and fine lines.

مركب الأرجنين وحمض الاكتيك

تركيبة نشطة مرطبة للبشرة تعزز إشراقها. تقلل من التهيج و تسهل تساقط الخلايا الميتة. بالإضافة إلى فعاليتها في تقاليل التحاعيد والخطوط الدقيقة



PURFOCEAN

THE PROPER **WAY TO CLEAN YOUR FACE**







PH BALANCE

ALOE VERA ALL SKIN TYPES











PURE OCEAN CLEANSING SERIES

CLEANSING GEL

Prepared for Normal and Combination, Dry and Sensitive and Oily skin Types, cleanses and moisturizes the skin without irritating it. It is a purifying facial cleansing gel that balances the sebum secretion in combination and oily skin and prevent acne and blackhead formation. It prevents acne formation and gently cleanses the skin without drying it out.

جل غسول البشرة

معد بعناية لأنواع البشرة العادية والمختلطة والجافة والحساسة والدهنية، لينظف ويرطب البشرة دون التسبب في تهيجها أو جفافها. فهو منظف ومنقي للوجه يوازن إفراز الدهون في البشرة المختلطة والدهنية و يساعد في منع تكوين حب الشباب والرؤوس السوداء

FIRMING SOOTHING TONIC

The Pure Ocean Tonics effectively balance the skin's pH level and tighten the pores. These tonics were formulated for each skin type to soothe the skin and prepare it for moisturizers. In addition they have antibacterial properties to prevent acne formation.

تونر تهدئة البشرة

عبارة عن مجموعة تونرات معدة خصيصاً لكل نوع بشرة لتعمل على توازن مستوى الرقم الهيدروجيني (pH) للبشرة بشكل فعال و يشد المسام, تعمل هذه التونرات على تلطيف البشرة و تجهيز ها لمرحلة الترطيب و تحتوي أيضًا على خصائص مضادة للبكتيريا تساعد في منع تكوين حب الثرال

(FOR OILY & COMBINATION SKIN)

Gently removes excess oil and dead skin cells from the skin. Helps in shrinking pores and gives matteness and smoothness to the skin. It helps in preventing the formation of acne.

PURIFYING MASK OILY CONTROL

اع تنقية البشرة

ليشرة الدهنية و المختلطة)

يزيل بلطف الدهون الزائدة و خلايا الجلد الميتة من على سطح البشرة كما يساعد على تقليص المسام و منع تشكيل حب الشياب ليمنح البشرة مظهرا غير لامع و مزيداً من النع مة

BIO PEEL GENTLE PEELING

(FOR ALL SKIN TYPES)

Gently exfoliates dead skin. It purifies the clogged pores. It gives a smooth and soft skin appearance. It does not contain hard grains so it does not irritate the skin.

كريم بيو بيل لتقشير البشرة

يُقشر البشرة و يزيل خلايا الجلد الميتة بلطف و يعمل على تنقية المسام المسدودة ليعطي مظهراً ناعماً و أملساً للبشرة كما أنه لا يحتوي على حبيبات خشفة لذلك لا فهو لا يتسبب ف تعم الشدة

MICELLAR CLEANSING WATER

It delicately cleans pores that are worn out, dried and clogged with makeup products. Thanks to its special formulation, it gently cleans the skin without leaving an oily feeling. It is also suitable for removing eye makeup.

اءِ ميسيلار

ينظف بعمق المسام المتضررة و المسدودة بمنتجات المكياج و بفضل تركيبته الخاصة فهو ينظف البشرة بلطف دون أن يُسرك ملمسًا دهنيًا كما أنه مناسب أيضاً لإزالة مكياج العبون

FLASH FOAMING CLARIFYING CLEANSER

Quickly and gently cleans the worn and polluted skin during the day and helps in adjusting the moisture factor of the skin, thanks to the care complexes it contains. Its specially developed formula does not casue skin irritation, dryness or sensitivity.

غوة تنظيف البشرة

تنظف سريعاً و بلطف البشرة المتضررة و المعرضة للإتساخ خلال اليوم و تساعد في توازن ترطيب البشرة بفضل مكونات العناية التي تحتوي عليها. كما أن تركيبتها المطورة خصيصًا لا تجفف البشرة و لا تتسبب بتهيجها أو تحسسها









